
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 13. oktober 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 25
Når boligejerne modtager deres nye 2020-vurdering, tilbagebetales de for meget betalt 
ejendomsskatter for perioden 2011 -2020. Udsendelsen af de foreløbige 2022-vurderin-
ger har imidlertid afdækket en række problemer med de modeller, som ministeriet anven-
der til at værdiansætte ejendomme. Vil ministeren oplyse, om ministeren i lyset af dette 
er tryk ved, at 2020-vurderingerne har en sådan kvalitet, at der ikke helt systematisk og i 
alt for stort omfang vil blive tilbagebetalt boligskat på et forkert grundlag? I vurderingen af 
dette bedes ministeren tage hensyn til, at det formentlig alene er boligejere, der opnår en 
for høj 2020-vurdering, der vil vælge at klage over 2020-vurderingen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Vermund (NB).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Vermund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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